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SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

Kanton Sarajevo
Ministarstvo pravde i uprave Kantona Sarajevo 
n/r Ministra

PD BUTMIR 
n/r direktora

KANTONALNA UPRAVA ZA INSPEKCIJSKE POSLOVE 
n/r direktora

PREDMER: Zastupničko pitanje

Pitanje za direktora gosp.Resića i menadžment P.D. Butnnir, također molim 
ministarstvo pravde i kantonalnu upravu za inspekcijske poslove da uzmu u 
razmatranje sljedeća pitanja koja ću postaviti:

1. Gospodine Resiću je li Vam poznato davanje pod dugoročne zakupe zemljišta 
,kojim raspolaže Preduzeće, pravnim licima u nepoljoprivredne svrhe, mimo 
zakonske procedure i uz minimalnu naknadu na štetu Preduzeća?

2. Znate li za praksu prodaje stanarskog prava suprotno zabrani iz Zakona o stvarnim 
pravima fizičkom licu bez znanja i saglasnosti stvarnog vlasnika, tj. Kantona 
Sarajevo?

3. Jeste li upoznati sa sumnjivim okolnostima prodaje grla stoke bez ikakve 
transparentnosti u čestim slučajevima istim fizičkim licima (rodbinski ili na drugi 
način povezanim sa uposlenim u Preduzeću) uz minimalne cijene?

4. Da li Vam je poznat slučaj nepostojanja pravnog osnova za isplatu direktorske 
plaće (odluka o imenovanju, upisa u sudski registar, ugovora o radu) za gosp. 
Mirsada Memiševića, ranijeg direktora Preduzeća nakon razrješenja, imenovanja 
novog v.d. direktora gosp. Amira Karahasanoviča i upisa tog lica u sudski registar, te 
na isti način isplata plaća gosp. Snježan! Ljubunčić i gosp. Esadu Kaltaku nakon isteka 
mandata, razrješenja i imenovanja drugih lica za v.d. direktora (bez ikakve odluke o 
imenovanju, upisa u sudski registar, ugovora o radu)?

5. Da li Vam je poznata praksa nepreduzimanja radnji na regulisanju koncesionog
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odnosa za upotrebu bunara (vlastiti vodozahvat) u krugu Preduzeća niti plaćanja 
naknade za eksploataciju vode utvrđene Odlukom Vlade KS^ u vezi čega je Preduzeće 
već tuženo za period 13.06.2012. - 31.12.2013. godine, te su najvaljene nove tužbe 
za dalji period, čime je Preduzeću nanesena šteta u više stotina hiljada maraka?

6. Da li ste pregledali provedene javne nabavke u vrijednostima preko 50.000 KM, u 
posljednjih 10 godina, sa posebnom pažnjom na nabavke od fizičkih lica bez 
procedure javne nabavke, pri čemu ima i lica rodbinskih povezanih sa uposlenim 
Preduzeća?

7. Jeste li upoznati sa praksom sklapanja ugovora o koncesiji bez saglasnosti 
Nadzornog odbora Preduzeća?

8. Pošto ste danas prisutni koristim priliku kako bi jučerašnje pitanje gosp. Okerića 
da nam odmah odgovorite i na njega usmeno. Praksa rješavanja stambenih pitanja 
ranije Uprave preduzeća, dijela rukovodećeg kadra i jednog dijela radnika na 
poljoprivrednom zamljištu PD Butmir, pretvorbom objekata za nužni smještaj u 
objekte stambenog karaktera uz pokrivanje troškova tih postupaka na račun 
Preduzeća (PD Butmir)?

Da li je nešto poduzeto po ovim pitanjima, ako jeste šta?

Tražim od Ministarstva pravde i uprave Kantona Sarajevo, direktora Resić Elvira, 
menadžmenta P.D. Butmir i Kantonalne uprave za inspekcijske poslove da, u 
skladu sa svojim nadležnostima, poduzmu mjere I radnje po ovom pitanju.

Hvala!

Sarajevo, 24.01.2019. godine. Zastupnik
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